

## → HALAMAN KOTA

### ISU INFRASTRUKTUR FLET KERAMAT PERMAI ROSAK

#### Reaksi



Saya meminta pihak berkuasa tempatan terbabit membaik pulih infrastruktur bangunan ini (flet) yang ketika ini amat uzur”

**Ismail Ahmad,**  
Koordinator Pembangunan Persekutuan N18  
Dewan Undangan Negeri (DUN) Hulu Klang



Antara masalah utama dihadapi penduduk kawasan perumahan itu adalah longkang tersumbat dan kelemahan sistem perparitan”

**Fuad Yeup,**  
Pengerusi Jawatankuasa Perwakilan Penduduk  
Zon 1 MPAJ



PBT berkaitan dapat mengatasi masalah kebocoran yang menyebabkan air meresap di dinding yang berlaku di kebanyakan blok”

**Abdul Halim Anuar Mat Nor,**  
Penduduk Flet Keramat Permai

[FOTO SHAWAL AZANI/BH]



Sebahagian blok bangunan Flet Keramat Permai yang berada dalam kedaifan.

## Kerajaan Selangor, MPAJ didesak selesai masalah



Longkang yang tersumbat di Flet Keramat Permai.

➔ Penghuni turut menuntut geran strata

Oleh Faris Fuad  
faris.fuad@bh.com.my

✦ Kuala Lumpur

Penghuni Flet Keramat Permai, Taman Keramat, di sini, kesal dengan apa didakwa sikap berdiam diri Majlis Perbandaran Ampang Jaya (MPAJ) berhubung masalah yang dihadapi di kawasan perumahan itu yang diajukan. Koordinator Pembangunan Per-

sekutuan N18 Dewan Undangan Negeri (DUN) Hulu Klang, Ismail Ahmad, berkata aduan itu antaranya membabitkan isu kerosakan infrastruktur blok, tahap kebersihan dan keselamatan yang memerlukan tindakan segera bagi mengelakkan insiden tidak diingini.

Lebih menyedihkan dakwanya, penduduk yang rata-rata sudah menetap lebih 30 tahun di kawasan perumahan itu tidak merasai perubahan dan kerja naik taraf blok mereka secara menyeluruh dalam tempoh itu.

“Saya meminta pihak berkuasa tempatan (PBT) terbabit membaik pulih infrastruktur bangunan ini (flet) yang ketika ini amat uzur selain mengecat semula premis yang kelihatan semakin lusuh.

“Angin di kawasan ini pun agak

kuat, kadang-kala ia menyebabkan bumbung tercabut begitu juga tiang lampu yang sudah reput menyebabkan lampu tidak berfungsi.

“Ini menyebabkan bila malam, kawasan ini menjadi gelap-gelita... anak penghuni yang baru pulang dari kerja khususnya perempuan, terdedah kepada ancaman jenayah.

#### Penduduk tidak selesa

“Semua masalah ini menyebabkan penduduk semakin tidak selesa dan PBT perlu bertindak serta berimbang dengan pihak pemaju, iaitu Perbadanan Kemajuan Negeri Selangor (PKNS) untuk melaksanakan langkah tegas secara menyeluruh bagi menyelesaikan masalah berbangkit,” katanya.

Beliau berkata demikian pada sidang media bersama penduduk

mendesak kerajaan Selangor dan MPAJ supaya melihat apa yang didakwa kedaifan Flet Keramat Permai, di sini, semalam.

Ismail berkata, selain masalah infrastruktur, penduduk juga mendesak supaya isu geran strata diselesaikan bagi membolehkan penduduk mewariskan unit kediaman mereka kepada ahli keluarga apabila tiba masanya.

“Sabar tahun persatuan dan jawatankuasa penduduk serta ahli jawatankuasa surau menghantar surat dan membuat aduan, namun tiada maklum balas,” dakwanya.

Sementara itu, Pengerusi Jawatankuasa Perwakilan Penduduk Zon 1 MPAJ, Fuad Yeup, berkata antara masalah utama dihadapi penduduk kawasan perumahan itu adalah longkang tersumbat dan kelemahan

sistem perparitan.

“Jika berpeluang menjenguk longkang sekeliling kawasan ini, pasti ramai terkejut melihat sampah dan bahan sisa... ia tidak tidak disenggara dengan baik dan mengundang banjir kilat apabila hujan lebat,” katanya.

Seorang penduduk, Abdul Halim Anuar Mat Nor, 71, berharap PBT berkaitan dapat mengatasi masalah kebocoran yang menyebabkan air meresap di dinding yang berlaku di kebanyakan blok di kawasan perumahan itu.

Katanya, ia penting bagi memastikan tiada kebocoran di kawasan dinding yang berhampiran dengan wayar elektrik yang boleh menyebabkan litar pintas, sekali gus membahayakan penduduk dan menda-tangkan masalah lebih besar.